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Miesiąc do 
Żołnierskiej

Dobry czas dla Wołomina

Przebudowa ciągu Żoł-
nierska-Marsa jest największą 
drogową inwestycją Warsza-
wy od wielu lat. Niecałe 5 km 
drogi ma rozładować korki 
w południowo-wschodniej 
części stolicy. Nowa droga 
znacznie poprawi połącze-
nie z dzielnicą Rembertów i 
wyjazd z miasta w kierunku 
podwarszawskich gmin Ko-
byłka, Marki, Sulejówek, Ząb-
ki i Zielonka.

Na ukończeniu jest wresz-
cie etap II całej inwestycji 
- budowa dodatkowych wia-
duktów w ul. Marsa (nad linią 
kolejową, skrzyżowaniem z 
ul. Chełmżyńską, skrzyżowa-
niem z ul. Żołnierską); po-
szerzenie ul. Żołnierskiej do 
granicy miasta o drugą jezd-
nię i budowa wiaduktów nad 
torami kolejowym, ul. Stra-
żacką oraz na skrzyżowaniu z 
ul. Czwartaków. Zdecydowa-
na większość z tych elemen-
tów jest już gotowa i oddana 
do użytku. Według deklaracji 
przedstawicieli Zarządu Miej-
skich Inwestycji Drogowych, 
oficjalny termin zakończenia 
inwestycji (koniec roku 2018) 
pozostaje aktualny.

Obecnie (do 25 listopa-
da) w strategicznym miej-
scu inwestycji ruch odbywa 
się według tymczasowych 
reguł - samochody jadą ul. 
Żołnierską od skrzyżowania 
z ul. Strażacką tylko jezdnią 
zachodnią, a następnie nowo 

otwartym, zachodnim wia-
duktem nad skrzyżowaniem 
z ul. Czwartaków. Niemoż-
liwy jest skręt w prawo z ul. 
Czwartaków w ul. Żołnier-
ską oraz skręt w prawo z ul. 
Żołnierskiej w ul. Czwarta-
ków. Taka organizacja ruchu 
związana jest z koniecznością 
zakończenia budowy układu 
drogowego po wschodniej 
stronie skrzyżowania.

Zakończenie trwającego 
od 2015 roku II etapu inwe-
stycji planowano oczywiście 
wcześniej, ale kilka razy do-
pisywano aneksy do umowy, 
zmieniając ją na skutek pro-
blemów spowodowanych za-
równo przez wykonawcę, jak i 
stronę miejską. Teraz wszyst-
ko ma się udać.

Przeszkoda w końcu 
usunięta

Od jesieni trwa już także 
przetarg na projekt drugiej 
(brakującej w pierwszym pro-
jekcie) estakady, która ułatwi 
skręt z ul. Żołnierskiej w Mar-
sa na wjeździe do Warszawy z 
powiatu wołomińskiego przez 
Rembertów. Inwestycję blo-
kował przez wiele lat Instytut 
Prymasa Wyszyńskiego, któ-
rego budynek miał status za-
bytku. Na początku 2018 roku 
zostało to jednak w końcu 
zmienione, decyzją Minister-
stwa Kultury.

Wielkie oczekiwanie warszawskich i podwarszawskich kie-
rowców zbliża się do końca. Przebudowa drogi od ul. Marsa 
(Praga Południe) do ul. Żołnierskiej (Rembertów) na odcinku 
do granicy miasta - ma zostać ukończona do 31 grudnia bie-
żącego roku.

(dokończenie na str. 6)

Rada kobiet
Ślubowanie złożyło 21 

radnych, w tym najwięcej, 
bo aż 12 z Komitetu Wybor-
czego Elżbiety Radwan (Ane-

ta Adamus, Edyta Babicka, 
Agata Bochenek, Karol Cud-
ny, Marek Górski, Janusz Mi-
rowski, Katarzyna Pazio, Woj-
ciech Plichta, Paweł Rozbicki, 
Piotr Sikorski, Maria Wytry-
kowska, Magdalena Zych). 
Po raz pierwszy mandat pełni 
11 radnych. Radny senior Pa-
weł Rozbicki, który otworzył 
pierwsze posiedzenie, był już 
przewodniczącym rady ka-
dencji 1998-2002. W nowej 
wołomińskiej radzie jest 9 ko-
biet, podczas gdy w poprzed-
niej kadencji była tylko jedna!

 
Proszę i apeluję 

o współpracę
Po złożeniu ślubowania 

burmistrz Elżbieta Radwan 
powiedziała: - Czcigodni księ-
ża, przyjaciele Wołomina, 
przedsiębiorcy bardzo licznie 
przybyli, nasi ukochani senio-
rzy, dyrektorzy szkół i wszyst-
kich jednostek organizacyjnych, 

zaprzyjaźniona prasa, byli rad-
ni, obecni radni, szanowni Pań-
stwo. To jest taki moment, kiedy 
można wyrazić swoją wdzięcz-
ność i radość. Wszyscy razem 

tu, na tej sali, burmistrz, radni i 
urzędnicy, będziemy pracować, 
żeby nasz Wołomin rozwijał się 
w sposób jeszcze bardziej dy-
namiczny, jeszcze lepszy i tylko 
same sukcesy przed nami. Bar-
dzo proszę i apeluję o współ-
pracę, o dobre pomysły, o dobre 
rady, o to, żeby w naszej małej 
ojczyźnie działo się napraw-
dę dobrze. Dziękuję wszyst-
kim, którzy przyczynili się do 
tego, że dziś możemy się w ta-
kim składzie tutaj spotkać jako 
radni, jako burmistrz i miesz-
kańcy Wołomina, którym bar-
dzo zależy, żeby w Wołominie 
panowało dobro i pokój, żeby 
nie było przykrych sytuacji, 
tylko same sukcesy. Otwieram 
serce, otwieram głowę i otwie-
ram wszystko na współpracę. 
Chcę, żeby Wołomin był wiel-
ki, o takim Wołominie marzę. 
Chcę, żeby Wołomin był wielki 
i zapraszam każdego z Was do 
współpracy.

Dobry wybór 
Następnie burmistrz Elż-

bieta Radwan przedstawiła 
swoich najbliższych współ-
pracowników na następne 

pięć lat: Martę Maliszewską – 
skarbnika Gminy, Małgorza-
tę Izdebską – sekretarza oraz 
nowo powołanych zastępców: 
Dariusza Szymanowskiego – 
I zastępcę burmistrza i Łuka-
sza Marka – zastępcę burmi-
strza. Zarówno Szymanowski, 
jak i Marek pracowali wcze-
śniej w wołomińskim urzę-
dzie, pierwszy był naczel-
nikiem Wydziału Geodezji, 
drugi naczelnikiem Wydzia-
łu Planowania, Rozwoju i Re-
witalizacji. Wybór burmistrz 
Radwan to doskonały przy-
kład awansowania za dotych-
czasową pracę, za konkretne 
osiągnięcia. 

Szczególne podziękowa-
nia burmistrz Elżbieta Ra-
dwan skierowała do swojej 
rodziny oraz do trzech osób: 
byłej wiceburmistrz Wołomi-
na, obecnie burmistrz Miasta 
Kobyłka Edyty Zbieć: - Wiem 
Edyto, że nigdy nie zapomnisz 

o Wołominie. Rozmawiałam 
z mieszkańcami Kobyłki, oni 
naprawdę bardzo na Ciebie li-
czą, liczą na to, że odmienisz 
Kobyłkę. Wyraźnie wzruszo-

na burmistrz Zbieć odpowie-
działa: - Ja uważam, że Wo-
łomin nigdy nie miał lepszego 
burmistrza i mówię to z pełną 
odpowiedzialnością. Elżbieta 
kocha ludzi, kocha Wołomin i 
zrobi dla Wołomina wszystko 
– po tych słowach gospodyni 
sąsiedniej Kobyłki zapowie-
działa realizację wspólnych 
inwestycji. Odbiorcą kolej-
nych podziękowań był An-
drzej Żelezik, który pełnił 
funkcję radnego przez siedem 
kadencji (absolutny rekord!). 
– Dziękuję za wszystko, co Pan 
zrobił dla Wołomina – mó-
wiła burmistrz, nazywając 
Andrzeja Żelezika ikoną sa-
morządności. Trzecią osobą, 
której Elżbieta Radwan zło-
żyła szczególne podziękowa-
nia był ks. dziekan Józef Ka-
miński, wieloletni proboszcz 
parafii MB Królowej Polski w 
Wołominie.

19 listopada podczas pierwszej sesji Rady Miejskiej w Wołominie kadencji 2018-2023 nowo wybrani radni złożyli ślubowanie 
oraz wybrali ze swojego grona przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady. Ślubowanie złożyła także wybrana powtórnie na 
pierwszy urząd w gminie, burmistrz Elżbieta Radwan. Ponadto, burmistrz przedstawiła radnym oraz licznie zgromadzonym na 
uroczystości mieszkańcom, swoich najbliższych współpracowników. 

(dokończenie na str. 3)

Od lewej: Łukasz Marek – zastępca burmistrza, Elżbieta Radwan - burmistrz Wołomina i Dariusz Szymanowski – I zastępca burmistrza
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

KONSTYTUCJA!

Zapraszamy do Biura 
Posła Piotra Uścińskiego 

w Wołominie ul. Ogrodowa 14,   
a także do Mobilnego Biura 

Posła Piotra Uścińskiego, 
które może dojechać wszędzie, 

gdzie jest potrzebne 
(na terenie powiatów podwarszawskich) 

tel.: +48 731 97 00 77, 
email: biuro@uscinski.pl

„Na progu adwentu 
biskupi przypominają o 
godności każdego ludzkie-
go życia, którego wartość 
ukazał Chrystus swoim 
wcieleniem i narodzeniem. 
W tym duchu biskupi pro-
szą o modlitwę, aby prawo 
stanowione chroniło życie 
człowieka od poczęcia do 
naturalnej śmierci.”- czyta-
my w ostatnim komunika-
cie Konferencji Episkopatu 
Polski.

I oczywiście modlitwa 
w sprawie prawnej ochro-
ny życia ludzkiego jest 
bardzo ważna. Ważne są 
także działania organów 
odpowiedzialnych za prawo 
stanowione. W tym kontek-
ście słowa episkopatu są nie 
tylko wezwaniem do modli-
twy, ale także do czynów! 
Wciąż przecież w Polsce 
istnieje możliwość ustawo-
wa zabijania chorych dzie-
ci przed ich narodzeniem, 
zwana aborcją eugeniczną. 

Warto przypomnieć, 
że w sejmowej podkomisji 
utknął projekt ustawy, która 
eliminuje prawną dopusz-
czalność aborcji eugenicz-
nej. I nie dziwię się oburze-
niu wielu obrońców życia, 
którzy oczekują pilnego 
procedowania tej ustawy. I 
jestem przekonany, że gdy-
by podkomisja zakończyła 

prace, a projekt stanąłby 
pod głosowanie, udałoby 
się, ufam, że większość Sej-
mu, potem Senatu, a także 
Prezydent, wszyscy popar-
libyśmy ochronę życia cho-
rych nienarodzonych. Pod-
komisja wydaje się jednak 
czekać na rozstrzygnięcie 
Trybunału Konstytucyjne-
go, do którego ponad rok 
temu złożyliśmy wniosek o 
stwierdzenie niezgodności 
z konstytucją aborcji euge-
nicznej. 

Niezrozumiałe i obu-
rzające jest obecne zwle-
kanie TK w tej sprawie. 
Ponad 20 lat temu trybunał 
wypowiadający się w ana-
logicznej sprawie orzekł 
niezgodność z konstytucją 
tzw. aborcji ze względów 
społecznych. Wtedy od 
złożenia wniosku do orze-
czenia upłynęło jedynie 
pół roku, teraz czekamy 
ponad rok, a Prezes Julia 
Przyłębska nie wyznaczyła 
nawet terminu rozprawy. A 
sprawa wydaje się być taka 
prosta. Nasza konstytucja 
wprost chroni każde życie 
ludzkie, nakazuje szczegól-
ną troskę o niepełnospraw-
nych, a także zabrania ich 
jakiejkolwiek dyskrymina-
cji. Czemu więc TK zwle-
ka?

A może TK chce prze-
ciągnąć sprawę do końca 
kadencji parlamentu, a po-
tem ją umorzyć zgodnie z 
tzw. dyskontynuacją prac 
parlamentu? Mam nadzie-
ję, że nie. To byłaby próba 
ograniczenia konstytucyj-
nego prawa posłów do za-
dawania tego typu pytań 
Trybunałowi Konstytucyj-
nemu. 

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Trudne negocjacje w Rembertowie

20% rabatu 
na kosmetyki! 

Duży wybór naturalnych kosmetyków, suplementów diety i witamin 
w dobrej cenie!                                                                      Fachowe doradztwo! 

ZIELONKA - 1 km
REMBERTÓW - 2 km

Podczas sesji inauguracyjnej w Rembertowie 

W Rembertowie podczas pierwszego posiedzenia nowej rady (14.11) radni odebrali zaświadczenia o wyborze oraz złożyli ślubowanie. Ob-
rady poprowadziła radna – seniorka Barbara Burtniak. Powołano komisję skrutacyjną i ogłoszono dokończenie sesji w dniu 21 listopada.

Niestety, w środę 21 listo-
pada, ogłoszono kolejną prze-
rwę w obradach. Jej dokończe-
nie zaplanowano na wtorek 27 
listopada, o godz. 16.00.

Przerwy w obradach spo-
wodowane były najprawdo-
podobniej faktem, że wybrani 
radni reprezentują aż 5 komi-
tetów wyborczych i muszą two-
rzyć koalicje, by mieć w radzie 
większość umożliwiającą po-
wołanie nie tylko przewodni-
czącego rady, ale i nowego bur-
mistrza.

Warianty są różne. Te naj-
bardziej prawdopodobne to ko-
alicja PO z Lepszym Remberto-
wem i Forum dla Rembertowa 
lub PiS z Rembertowem Bezpo-
średnio i ewentualnie Lepszym 
Rembertowem czy Forum dla 
Rembertowa. Poza koalicją za-
tem będą prawdopodobnie 

radni albo PO albo PiS, w za-
leżności od umiejętności nego-
cjacyjnych tych ugrupowań.

A kto zostanie burmi-
strzem Rembertowa? Najwięk-
sze szanse wydaje się mieć 
Agnieszka Kądeja, która już 
sprawowała ten urząd dwie ka-
dencje temu i ma silny mandat 
poparty dużą liczbą oddanych 
na nią głosów. Jest mocną kan-

dydatką niezależnie od tego, 
która formacja polityczna (PO 
czy PiS) wejdzie do koalicji.

Jak dowiedzieliśmy się 
nieoficjalnie, radni wszyst-
kich ugrupowań są skłonni do 
współpracy. Największą prze-
szkodą jest podobno fakt, że 
do tej współpracy nie bardzo 
są skłonni przywódcy partyjni 
„na górze” PO i PiS.

Tak to się dzieje, gdy w spra-
wy samorządu lokalnego na szcze-
blu dzielnicowym wkracza wielka 
polityka i wzajemne animozje.

Taki rozwój sytuacji Moja 
Gazeta Regionalna przewidziała 
już wcześniej, zamieszczając in-
formację na temat wyniku wy-
borów samorządowych w Rem-
bertowie w numerze 22/2018.

Urszula Szaliłow
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Dialog, szacunek 
i życzliwość 

Po ślubowaniach i podzię-
kowaniach nowa rada wybra-
ła swojego przewodniczące-
go i wiceprzewodniczącego. 
Kandydaturę radnego Marka 
Górskiego na przewodniczą-
cego Rady Miejskiej w Wo-
łominie kadencji 2018-2023 
zgłosiła radna Edyta Babic-
ka uzasadniając, że kandydat 
jest osobą odpowiedzialną i 
kompetentną do pełnienia tej 
funkcji, doświadczonym sa-

morządowcem, który już pięć 
razy z rzędu składał ślubowa-
nie obejmując mandat radne-
go. Kandydatura Marka Gór-
skiego została zgłoszona jako 
jedyna, wynik głosowania taj-
nego był następujący: za – 14 
głosów, przeciw – 0, wstrzy-
mało się od głosu 7 radnych. 
Po podjęciu jednogłośnie sto-
sownej uchwały, nowy prze-
wodniczący rady podzię-
kował słowami: - Bardzo się 
cieszę, że Państwo mi zaufa-
liście, ale proszę też, żebyście 
pomagali. Życzę sobie i nam 
wszystkim, żeby oblicze tej 

rady było zupełnie inne niż 
do tej pory, aczkolwiek wspa-
niałe rzeczy w poprzedniej ka-
dencji też się działy (…) Liczę 
na Państwa pomoc, żebyśmy 
współpracowali, żeby ta praca 
była owocna. Drodzy miesz-
kańcy, deklaruję od siebie, że 
dołożę wszelkich starań, żeby 
Wołomin się rozwijał. 

Po podjęciu uchwały o 
wyborze na pierwszej sesji 
jednego wiceprzewodniczą-
cego, radny Piotr Sikorski 
zgłosił kandydaturę radnej 
Katarzyny Pazio, wieloletnie-
go pracownika samorządo-

wego, działaczki społecznej, 
osoby, która zawsze jest blisko 
mieszkańców. W głosowaniu 
tajnym Katarzyna Pazio zo-
stała wybrana na stanowisko 
wiceprzewodniczącej Rady 
Miejskiej w Wołominie wy-
nikiem: za – 14, przeciw – 0, 
wstrzymało się od głosu 7 
radnych. Po podjęciu jedno-
głośnie uchwały w sprawie 
wyboru wiceprzewodniczą-
cego rady, Katarzyna Pazio 
podziękowała za zaufanie i 
ogromne wsparcie, powie-
działa też w imieniu swoim i 
przewodniczącego niezwykle 

ważna zdanie: - Obiecujemy, 
że postaramy się, żeby sesje 
Rady Miejskiej były prowadzo-
ne w duchu dialogu, wzajem-
nego szacunku i życzliwości. 

Wspólne zdjęcie 
i tort 

Na tej samej sesji rad-
ni podjęli uchwałę w spra-
wie ustalenia wynagrodzenia 
dla Burmistrza Wołomina. 
W uzasadnieniu do uchwały 
podkreślono, że „w związku 
z rozpoczęciem nowej kaden-
cji samorządu i nawiązaniem 
stosunku pracy z wyboru z 

Dobry czas dla Wołomina
Burmistrzem, w momencie 
złożenia wobec rady gminy 
ślubowania, konieczne jest 
ustalenie wynagrodzenia dla 
nowo wybranego Burmistrza”. 
Wynagrodzenie zostało usta-
lone w wysokości 10.  620 zł, 
na które składa się wynagro-
dzenie zasadnicze, dodatek 
funkcyjny, dodatek specjalny 
w wysokości 40% wynagro-
dzenia zasadniczego i dodat-
ku funkcyjnego oraz dodatek 
za wieloletnią pracę. Uchwała 
została podjęta zdecydowaną 
większością „za”. 

A na zakończenie pierw-
szej sesji Rady Miejskiej ka-
dencji było wspólne zdjęcie i 
tort z napisem „Nasz Woło-
min w dobrych rękach”. 

Red.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Górski Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pazio

Nasza redakcyjna koleżanka Agata Bochenek została radną uzy-
skując rekordowe poparcie z wynikiem 741 głosów. Na taki wynik 
złożyło się kandydowanie z najlepszego Komitetu Elżbiety Radwan, 
wieloletnia działalność społeczna oraz liczne artykuły w Mojej Ga-
zecie Regionalnej poruszające ważne dla mieszkańców problemy.

(dokończenie ze str. 1)
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W kapsule umieszczony zo-
stał dokument będący świadec-
twem czasów, w których przyszło 
nam żyć i świętować 100-lecie 
odzyskania niepodległości.

Dokument zaczyna się od 
słów: „Działo się to dnia 9 listo-
pada 2018 roku w Ząbkach, w 
wolnej od 100 lat Rzeczypospolitej 
Polskiej, w czasach rządów prezy-
denta   Andrzeja Dudy, gdy pre-
mierem był Mateusz Morawiecki, 
posłami na Sejm RP z ziemi ząb-
kowskiej Jacek Sasin i Piotr Uściń-
ski, burmistrzem miasta Robert 
Perkowski, proboszczem para-
fii Świętej Trójcy ksiądz Dariusz 
Korbik, a dyrektorem szkoły pod-
stawowej numer 1 Agnieszka Pi-
skorek.” (...)

Dokument ów został podpi-
sany przez burmistrza Roberta 
Perkowskiego, zastępcę burmi-
strza Małgorzatę Zyśk, dyrekto-
ra SP nr 1 Agnieszkę Piskorek, 
ks. proboszcza parafii Św. Trój-
cy Dariusza Korbika i dowódcę 
JS1533 Mirosława Sobieckiego.

Następnie, wraz z wybrany-
mi przedmiotami, w tym egzem-
plarzem gazety samorządowej 
„Co Słychać” i „Mojej Gazety Re-

gionalnej”, został złożony w kap-
sule czasu w budynku Szkoły 
Podstawowej Nr 1 im. Generała 
Franciszka Kleeberga w Ząbkach.

Podkreślono przy tym, że w 
roku bieżącym Szkoła Podstawo-
wa Nr 1 w Ząbkach im. Genera-
ła Franciszka Kleeberga - będą-
ca najstarszą szkołą  w powiecie 
wołomińskim - obchodzi 155-le-
cie istnienia.

Z kolei w roku następnym 
najstarsza parafia ząbkowska p.w. 
Św. Trójcy, w której w roku pa-
miętnym 1920 – roku Cudu nad 
Wisłą, w drodze na pole Bitwy 
Warszawskiej w Ossowie ksiądz 
Ignacy Skorupka odprawił na-
bożeństwo w intencji zwycięstwa 
dla polskich żołnierzy ochotni-
ków, obchodzić będzie stulecie 
ustanowienia.

Na kapsule widnieje na-
pis „KAPSUŁA CZASU MIA-
STA ZĄBKI. W SETNĄ ROCZ-
NICĘ ODZYSKANIA PRZEZ 
POLSKĘ NIEPODLEGŁO-
ŚCI. OTWORZYĆ 11 XI 2118 
ROKU”.

Kapsuła wykonana została 
w Odlewni Metali Nieżelaznych 
Bogdan Żelazowski.

Wykonawcą kuloodpornej 
gabloty na kapsułę jest Krzysz-
tof Kujawski z ząbkowskiej firmy 
Glasimpression.

Podczas uroczystości wy-
czytano nazwiska żołnierzy kon-
spiracyjnej Polskiej Organizacji 
Wojskowej, którzy po I Wojnie 
światowej zamieszkali w Ząbkach, 
w tym zmarłego w 1935 roku nad-
leśniczego z Drewnicy, prezesa 
honorowego Związku Strzeleckie-
go z Ząbek, Władysława Hrynie-
wicza. Odczytanie nazwisk zwią-
zane było z odsłonięciem tablicy 
upamiętniającej ząbkowskich Pe-
OWiaków. 

Pozostali ząbkowscy żołnie-
rze POW to Jaszczyk Władysław 
„Sikora”, Motyczyński Piotr „Hra-
bia Depko”, Nowakowski Jan, 
Ostrowski Michał, Polak Marian 
i Smolec Eugeniusz „Błyskawica”.

Uroczystość odbywała się w 
asyście strzeleckiej warty hono-
rowej z szablami, którą wystawiła 
Jednostka Strzelecka im. Por. Lu-
dwika Tulińskiego z Ząbek. Skład 
warty: st. strzelec Artur Fabisiak 
oraz st. strzelec Jeremi Kowalski.            

                                              Red.

KAPSUŁA CZASU MIASTA ZĄBKI

Dowódca JS 1533 Mirosław Sobiecki z kapsułą czasu w asyście strzeleckiej warty honorowej 

Burmistrz - elekt Małgorzata Zyśk, burmistrz Robert Perkowski i dyr. SP nr 1 Agnieszka Piskorek 

W setną rocznicę odzyskania przez Polskę niepodległości w Szkole Podstawowej nr 1 w Ząbkach odbyła 
się uroczystość, podczas której dokonano prezentacji Kapsuły Czasu Miasta Ząbki. 

 

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przy-
gotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2018 r. poz. 1474)
  

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wydaniu w dniu 14 listopada 2018 r. dla Wójta Gminy Klembów, reprezentowanego 
przez P. Grażynę Urban, decyzji Nr 48pz/2018 znak: WAB.6740.14.44.2018, o zezwoleniu 
na realizację inwestycji drogowej polegającej na: „Budowie drogi gminnej ulicy Błękit-
nej w Ostrówku gm. Klembów”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję (tłustym drukiem – 

numery działek przeznaczone do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Klembów, 
w nawiasach – numery działek po podziale):
−	ew. nr: 416/2 (416/3, 416/4)  w miejscowości Ostrówek, obręb 0008, Lipka, jedn. 

ewid. 143407 2 – Klembów, 

•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Gminy Klembów, niepodlega-
jące przejęciu:
−	ew. nr: 415, 414/9 w miejscowości Ostrówek, obręb 0008, Lipka, jedn. ewid. 143407 

2 – Klembów. 

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę: urządzeń wodnych i innych dróg pu-
blicznych, niewchodzące w skład projektowanego pasa drogowego:
−	ew. nr: 416/1, 414/11, 679 w miejscowości Ostrówek, obręb 0008, Lipka, jedn. ewid. 

143407 2 – Klembów. 

Od decyzji przysługuje odwołanie do Wojewody Mazowieckiego za pośrednictwem 
organu wydającego decyzję - Starosty Wołomińskiego, 05-200 Wołomin, ul. Prądzyńskiego 
3, w terminie 14 dni od dnia uznania obwieszczenia za doręczone w trybie art. 49  ustawy 
z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2018 r. poz. 
2096).

Z treścią decyzji można zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prą-
dzyńskiego 3 Wydział Budownictwa, parter, pokój nr 105 w godzinach przyjęć interesan-
tów  tj. pn. 10-18, wt. 12-16, śr. 8-16, czw. 12-16, pt. 8-16.
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Uroczyste odsłonięcie bra-
my obyło się 8 listopada w ra-
mach obchodów 100. rocznicy 
odzyskania niepodległości.

Wśród gości honorowych 
znalazły się m.in.: jej ekscelen-
cja Ambasador Węgier Orsolya 
Zsuzsanna Kovács i córka mał-
żonków Tulińskich - Elżbieta 
Michalina Duczmal.

Po okolicznościowych wy-
stąpieniach bramę poświęcił 

ksiądz kanonik Andrzej Kop-
czyński z parafii Miłosierdzia 
Bożego w Ząbkach.

Uroczystość odbywała się 
w asyście strzeleckiej Warty Ho-
norowej z szablami, którą wy-
stawiła Jednostka Strzelecka im. 
Por. Ludwika Tulińskiego z Zą-
bek. Skład warty: st. strzelec Ar-
tur Fabisiak oraz st. strzelec Jere-
mi Kowalski. Wyjątkową oprawę 
zapewniła również Orkiestra 

Dęta Miasta Ząbki oraz ucznio-
wie Publicznej Katolickiej Szkoły 
Podstawowej im. ks. Jana Twar-
dowskiego w Ząbkach, którzy 
śpiewali pieśni patriotyczne, a na 
zakończenie uroczystości wypu-
ścili do góry kolorowe balony.

Inwestycja powstała w ra-
mach zadania „Zielona prze-
strzeń - rozwój i modernizacja 
terenów zieleni w Mieście Ząb-
ki”. Koszt budowy - 232 470,00 

zł - jest częścią dużego projektu 
oszacowanego na 5  095  800,00 
zł, na które miasto otrzymało 
85% dofinansowania w wyso-
kości 4 331 430,00 zł, w ramach 
Programu Operacyjnego Infra-
struktury i Środowiska na lata 
2014-2020. Priorytet: II Ochro-
na Środowiska, w tym adapta-
cja do zmian klimatu. Działanie: 
2.5 Poprawa jakości środowiska 
miejskiego.                               Red.

W piątek, 9 listopada, od-
było się spotkanie, podczas któ-
rego Iwona Bajkowska, prezes 
Fundacji im. Ks. Ignacego Sko-
rupki, przekazała na ręce dyrek-
tora Andrzeja Gruzy 7800 zł z 

przeznaczeniem na remont od-
działu chirurgii ogólnej Szpita-
la Matki Bożej Nieustającej Po-
mocy w Wołominie. 

- To kwota, dzięki której 
szpital może wzbogacić się o 
dwa nowoczesne łóżka, a takich 
w naszym szpitalu jest ciągle 
za mało – powiedział dyrektor 
Gruza odbierając symboliczny 
czek. 

Taka sama kwota zostanie 
przekazana niepełnosprawne-
mu Kubie - mieszkańcowi po-
wiatu wołomińskiego. 

Przypomnijmy, że pienią-
dze te zostały zebrane podczas 

licytacji na zorganizowanym 
przez fundację I Balu Niepod-
ległości, który odbył się 12 paź-
dziernika w Wołominie.

Prezes Bajkowska zapowia-
da, że kierowana przez nią fun-
dacja zamierza poprzez swoją 
statutową działalność kontynu-
ować misję wspierania instytucji 
i osób znajdujących się w szcze-
gólnie trudnej sytuacji.         Red.

Brama Niepodległości w ZąbkachPieniądze trafiły 
do szpitala Przez jednych wykpiwana, przez innych oceniana pozytywnie jako element architektury miejskiej - Brama Niepodległości stanę-

ła na rondzie Haliny i Ludwika Tulińskich w Ząbkach. Wykonana ze specjalnej blachy nierdzewnej przypomina o ważnych da-
tach i wydarzeniach w historii miasta i kraju.

Symboliczne przekazanie środków odbyło się w gabinecie dyrektora 
wołomińskiego szpitala. Na zdjęciu prezes fundacji Iwona Bajkowska 
i dyrektor szpitala Andrzej Gruza

Pamiątkowe zdjęcie uczestników uroczystości na tle Bramy Niepodległości



6  ← 23(312)  22 listopada 2018  →  GAZETA BEZPŁATNA

Porady Księgowo-Prawne

Zmiany w podatkowej księdze 
przychodów i rozchodów

W dniu 14 września 2018 
roku opublikowane zostało 
rozporządzenie Ministra Fi-
nansów z dnia 12 września 
2018 roku które zmienia zasa-
dy związane z prowadzeniem 
podatkowej księgi przycho-
dów i rozchodów. Weszło ono 
w życie z dniem następującym 
po dacie opublikowania czyli z 
dniem 15 września 2018 roku.

Zmiany w rozporządze-
niu skupione są głównie na 
dwóch obszarach; likwidacji 
„martwych przepisów” oraz 
ograniczeniu obowiązków in-
formacyjnych.

Konieczność uporządko-
wania związana jest głównie 
z ustawą o kredycie konsu-
menckim która w art. 59a 
mówi, że podmiot prowadzą-
cy działalność jako instytucja 
pożyczkowa zobowiązany jest 
do prowadzenia działalności 
wyłącznie w formie spółki z 
ograniczoną odpowiedzialno-
ścią albo spółki akcyjnej. W 

rezultacie takiego zapisu część 
przepisów rozporządzenia sta-
ła się przepisami martwymi 
które trzeba było usunąć. 

Równocześnie rozpo-
rządzenie z dnia 12 września 
2018 roku zniosło obowiązek 
poinformowania naczelnika 
urzędu skarbowego o pro-
wadzeniu podatkowej księgi 
przychodów i rozchodów oraz 
o powierzeniu jej prowadzenia 
biurowi rachunkowemu.

Zniesiony został również 
nastręczający zawsze wielu 
problemów zapis o konieczno-
ści zawiadomienia właściwego 
naczelnika urzędu skarbowego 
o zamiarze sporządzenia spisu 
z natury w terminie innym niż 
na dzień 1 stycznia, 31 grudnia 
lub na dzień rozpoczęcia dzia-
łalności. Brak tego zgłosze-
nia nie skutkował co prawda 
nieważnością czy nieskutecz-
nością remanentu, jednakże 
mógł być przyczyną uznania 
sposobu prowadzenia ksiąg 

za wadliwy i nałożenia sankcji 
karno-skarbowych. Zmiana 
tak ułatwi ustalanie dochodu 
z działalności gospodarczej 
uwzględniającego różnice re-
manentowe na koniec dowol-
nego okresu rozliczeniowego.

Dokonana została również 
zmiana przepisów dotyczą-
cych miejsca przechowywania 
dokumentów w przypadku, 
gdy podatkową książkę przy-
chodów i rozchodów prowadzi 
biuro rachunkowe. W takim 
wypadku muszą się one znaj-
dować w miejscu prowadzenia 
lub przechowywania książki 
przez biuro.

Opracowała: 
Małgorzata Pośnik 

Kancelaria Podatkowa 
Skłodowscy

https : / /sklodowscy.pl/ak-
tualnosci/warto-wiedziec/
zmiany-w-podatkowej-ksiedze-
przychodow-i-rozchodow

Miesiąc do Żołnierskiej

Nowi radni, nowy Zarząd

Na budowę tej estakady 
Zarząd Miejskich Inwestycji 
Drogowych dostał we wrze-
śniu aż 79 mln zł. Taką kwotę 
przyznała Rada Warszawy, 
tworząc w wieloletniej progno-
zie finansowej miasta nową 
pozycję: „Trzeci etap moderni-
zacji ulic Marsa – Żołnierska”.

Zamówienie obejmuje 
wykonanie projektu estakady 
oraz zdobycie dla niej decyzji 
środowiskowej i pozwolenia 
na budowę. Zwycięzca przetar-
gu dostanie na to dwa lata od 
podpisania umowy. Osobno 
ZMID wybierze wykonawcę 
estakady, która będzie bardzo 
długa, aż 600-metrowa. To 
więcej niż ma niejeden most 
przez Wisłę w Warszawie, np. 
Świętokrzyski czy Poniatow-

skiego. Prace powinny zacząć 
się w 2019 roku.

Zielonka i co dalej?
Wyjazd z Warszawy to jed-

no, ale - oby wkrótce otwarta 
- elegancka trasa kończyć się 
będzie i tak już w Zielonce. 
Poza Warszawą za drogę woje-
wódzką numer 631 odpowia-
da Mazowiecki Zarząd Dróg 
Wojewódzkich. Kilka lat temu 
przebudował dwukilometro-
wy odcinek od granicy stolicy 
w kierunku Zielonki. Funkcjo-
nują tam po dwa pasy ruchu 
w jedną stronę, ale kończą się 
na skrzyżowaniu z drogą woje-
wódzką 634, rondem na grani-
cy Zielonki i Ząbek. Dalej - w 
kierunku Marek i Nieporętu 
jedziemy już tylko jednym pa-
sem, bardzo często w korku.

Rychłej zmiany nie nale-
ży się spodziewać. Aktualnie 
wprawdzie trwają prace nad 
projektem ok. 20 kilometrów 
odcinka drogi 631 od Zielonki 
do skrzyżowania z drogą kra-
jową numer 61, czyli do ronda 
w pobliżu Zalewu Zegrzyń-
skiego, gdzie trasa 631 przeci-
na drogę na Ostrołękę i Augu-
stów. Trwają także konsultacje 
z samorządami. 

Same projekty mają być 
jednak gotowe dopiero w 2020 
roku, a potem trzeba będzie 
do tego doliczyć kolejne lata 
na formalności związane z 
pozwoleniami i samą budo-
wą. O ile oczywiście znajdą się 
wówczas środki na rozbudowę 
drogi.

TS

(dokończenie ze str. 1)

Przewodniczącym sejmi-
ku województwa mazowiec-
kiego został Ludwik Rakowski 
(KO) – radny województwa 
III, IV i V kadencji, przewod-
niczący sejmiku IV i V kaden-
cji, burmistrz dzielnicy Wila-
nów m.st. Warszawy. Radni 
wybrali również trzech wi-

ceprzewodniczących. Są to: 
Tomasz Antoni Kucharski 
(KO), Mirosław Adam Orliń-
ski (PSL) i Marcin Podsędek 
(KO).

Radni wybrali też człon-
ków zarządu województwa. 
Marszałkiem został ponow-
nie Adam Struzik (PSL) – 
radny województwa I-V ka-
dencji, od 2001 r. marszałek 

województwa, senator (1991-
2001), marszałek Senatu RP 
(1993-1997). Wicemarszał-
kami zostali: Wiesław Ra-
boszuk (KO) – radny woje-
wództwa V kadencji, członek 
zarządu województwa ma-
zowieckiego (2011-2014), od 
2014 r. wicemarszałek oraz 

Rafał Rajkowski (KO) – rad-
ny województwa V kaden-
cji, wiceprezydent Radomia 
(2014-2015), od 2015 r. czło-
nek zarządu województwa 
mazowieckiego. Członkami 
zarządu – Elżbieta Lanc (KO) 
– radna województwa II-V 
kadencji, starosta węgrowski 
(1998-2001), od 2014 r. czło-
nek zarządu województwa 

mazowieckiego i Janina Ewa 
Orzełowska (PSL) – radna 
województwa IV i V kadencji, 
członek zarządu wojewódz-
twa (2010-2014), wicemarsza-
łek (2014-2018). 

Koalicję Obywatelską 
(Platforma Obywatelska i No-
woczesna) w sejmiku woje-
wództwa reprezentować będą: 
Katarzyna Bornowska, Hele-
na Cichocka, Piotr Kandyba, 
Urszula Kierzkowska, Tomasz 
Kucharski, Elżbieta Lanc, Ma-
ciej Lasek, Wioletta Paproc-
ka-Ślusarska, Marcin Pod-
sędek, Wiesław Raboszuk, 
Rafał Rajkowski, Ludwik Ra-
kowski, Krzysztof Skolimow-
ski, Krzysztof Strzałkowski, 
Tomasz Śmietanka, Bartosz 
Wiśniakowski, Jadwiga Za-
krzewska oraz Izabela Ziątek.

Radnymi województwa 
mazowieckiego VI kadencji 
z ramienia Polskiego Stron-
nictwa Ludowego zostali: Mi-
rosław Augustyniak, Paweł 
Obermeyer, Mirosław Adam 
Orliński, Janina Ewa Orze-
łowska, Leszek Przybytniak, 
Adam Struzik, Konrad Wojna-
rowski i Bożena Żelazowska.

Klub Prawa i Sprawie-
dliwości tworzą: Joanna Bala, 
Ewa Białecka, Andrzej Bit-
tel, Artur Czapliński, Łukasz 
Gołębiowski, Michał Góras, 

W poniedziałek, 19 listopada, odbyło się pierwsze posiedzenie sejmiku województwa mazowiec-
kiego w nowym składzie. W VI kadencji sejmik tworzyć będzie 24 radnych z PiS, 18 radnych z 
KO (PO i Nowoczesna), 8 radnych z PSL oraz jeden radny z Bezpartyjnych Samorządowców. 
Pierwszą decyzją nowych radnych było wybranie przewodniczącego i  wiceprzewodniczących 
sejmiku oraz marszałka i członków zarządu. 

Agnieszka Górska, Maciej 
Górski, Marcin Grabowski, 
Michał Grodzicki, Radosław 
Fogiel, Dominika Figurska, 
Jakub Kowalski, Witold Koło-
dziejski, Wojciech Kudelski, 
Katarzyna Lubiak, Mirosław 
Milewski, Damian Olszew-
ski, Michał Prószyński, Rafał 
Romanowski, Stefan Traczyk, 
Wojciech Zabłocki, Tomasz 
Zdzikot i Krzysztof Żochow-
ski.

Radnym sejmiku z ramie-
nia Bezpartyjnych Samorzą-
dowców został Konrad Rytel. 

Marszałek Adam Struzik 
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego 
w Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię kierowcę kat C, Marki  
723 260 014

• Zatrudnię operatora koparki Marki 
723 260 014 SKUP AUT TEL. 573 418 807

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Zatrudnię operatora CNC. 
Firma Tok - Frez w Wołominie. 
Tel: 602 515 017

Zatrudnię masarza lub pomoc-
nika w Zakładzie mięsnym MA-
LINA w Lipce. Tel. 604 288 266

AUTOLAK Piotr Rosińki
Mieszalnia lakierów 

samochodowych
Słupno al. Jana Pawła II 68 lok. 16

tel. 537 205 951Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

MOTORYZACJA

BIUROWE

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

OCIEPLENIA  ·  IZOLACJE  ·  ELEWACJE

GEODETA MAPY
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Usługi remontowo - 
wykończeniowe - glazura, 

terakota, gipsowanie, malowanie, 
hydraulika i panele.

Tel. 606 826 224

CzarLi Auto
Warsztat samochodowy. Lakiernictwo, 

blacharstwo, naprawy powypadkowe, olej, 
hamulce, wulkanizacja. Naprawy bieżące. 

Radzymin, ul. Jana Pawła II 64d
Dominik: tel. 735 955 396, 
Sebastian: tel. 512 732 012

Pączek w Tłuszczu
Codziennie świeże wypieki. 

Tłuszcz, ul. Warszawska 3
tel. 509 362 655 

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, szalówka. 
Transport

www.opaltartaknadma.pl

• Futra, zamówienia, przeróbki, reperacje 
skór, 504 535 207

stara porcelana,
kryształowe kieliszki,

antyki, meble, żyrandole, 
lampy, obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna, Szosa Jadowska 50 C
tel. 669 26 11 67

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Czynne: poniedziałek, wtorek, czwartek: 9.00 -16.00
środa, piątek: 9.00 - 17.00, sobota: 10.00 - 14.00

Otwarte również w każdą niedzielę: 10.00 - 14.00

www.komisukrysi.pl

Promocja!   do 
40%

Meble 
wielkogabarytowe

Bibeloty
  do 

30%

Zatrudnię kierowcę do cukierni w 
Dąbrówce. Atrakcyjne warunki.
Tel. 602 351 430

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417



OSIEDLE PROMIENNA W MARKACH

Przyjdź i zapoznaj się
z naszą ofertą Promienna III

Promienna I i II - wszystkie mieszkania sprzedane! Dziękujemy za zaufanie.
Promienna III - w budowie
Szeroki wybór mieszkań z tarasem, 
balkonem/balkonami, ogródkami lokatorskimi 

Regionalne inauguracje Podziękowania
Bardzo serdeczne podziękowania

za wspaniałą opiekę i okazaną życzliwość
wszystkim rehabilitantom, 

a w szczególności 
Panu Czarkowi Kostrzewie 

z oddziału neurologii Szpitala 
Matki Bożej Nieustającej Pomocy 

w Wołominie

składa za pośrednictwem 
Mojej Gazety Regionalnej

wdzięczna pacjentka Alicja, 
mieszkanka Ząbek

Najważniejszy urząd w re-
gionie to oczywiście Starostwo 
Powiatowe. Pierwszą sesję Rady 
Powiatu Wołomińskiego zapla-
nowano na czwartek 22 listo-
pada, czyli w dniu ukazania się 
tego artykułu, ale z naszych nie-
oficjalnych informacji wynika, 
że kluczowe decyzje personalne 
są już przesądzone. Nowym sta-
rostą ma zostać Adam Lubiak z 
Prawa i Sprawiedliwości. Z kolei 
przewodniczącym Rady Powia-
tu najprawdopodobniej będzie 
Robert Perkowski, dotychczaso-
wy burmistrz Ząbek.

W Markach, gdzie burmi-
strzem został ponownie Jacek 
Orych, na przewodniczącego 
Rady Miasta wybrano Pawła 
Pniewskiego. Na wiceprzewod-
niczącego zgłoszono dwie kan-
dydatury – Tomasza Paciorka 
i Andrzeja Rostka. Głosujący 
powierzyli tę funkcję temu dru-
giemu radnemu. Szefem Komi-
sji Rewizyjnej został Grzegorz 
Chwiloc-Fiłoc.

W Ząbkach urząd obję-
ła nowa burmistrz - Małgorza-
ta Zyśk. Wszystko wskazuje na 
to, że będzie współpracowała z 
opozycyjną Radą Miasta. Prze-
wodniczącym został Waldemar 

Stachera, a jego zastępcą Edyta 
Kalata. Z wyników głosowania 
tajnego można wnioskować, że 
koalicję zawarły 2 ugrupowania: 
Wybieram Ząbki i Platforma 
Obywatelska, które mają po 6 
radnych. Z kolei PiS dysponuje 
9 głosami w radzie.

Rada Miasta w Zielonce 
zebrała się po raz pierwszy we 
wtorek, 20 listopada, ale żad-
nych kluczowych decyzji nie 
podjęła. Przyjęto jedynie ślu-
bowania, zarówno samych rad-
nych, jak i nowego burmistrza. 
Nie wyłoniono jednak prze-

wodniczącego rady, ani jego 
zastępców - zgodnie przyjęto 
wniosek o przerwę w obradach 

do dnia następnego. W kulu-
arach nikt nie miał jednak wąt-
pliwości, że w nowej kadencji 
pracami rady pokieruje Gabrie-
la Wiśniewska z dominujące-
go (13 z 15 głosów) ugrupowa-
nia „Mieszkańcy”, a jej zastępcą 
będzie Ryszard Marek Grodz-
ki, poprzedni przewodniczący, 
startujący w wyborach z listy 
Grzegorza Dudzika.

Przekazanie i przejęcie wła-
dzy w Zielonce odbyło się w 
bardzo elegancki sposób, a na-
wet z galanterią. Przed ślubowa-
niami przemawiał dotychcza-
sowy burmistrz Dudzik, który 
podsumował krótko kadencję, 
życzył powodzenia swojemu 

następcy i wręczył mu pióro „do 
podpisywania dobrych decyzji”. 

Z kolei po ślubowaniu i ob-
jęciu urzędu, także Kamil Mi-
chał Iwandowski wykazał się 
eleganckim gestem, przekazał 
kwiaty i podziękowania za 8 lat 
pracy swojemu poprzednikowi. 

Pracę zainaugurowały tak-
że nowe władze Kobyłki. Przy-
jęto ślubowanie od burmistrz 
Edyty Zbieć, która przejęła stery 
po Robercie Roguskim. Nowym 
przewodniczącym Rady Miasta 
został Kamil Kowaleczko, a jego 
zastępcą Konrad Kostrzewa. Jak 
pamiętamy, obaj ubiegali się o 
fotel burmistrza Kobyłki.

Tomasz Sobiech

Wybory za nami, mamy już też pierwsze rozstrzygnięcia polityczne - w gminach powiatu wołomińskiego wybrano przewodniczą-
cych rad miejskich. Nowi radni i burmistrzowie złożyli ślubowania i objęli urzędy.

Robert Perkowski przekazuje symboliczne klucze do miasta Mał-
gorzacie Zyśk, burmistrz Ząbek 

Podczas ślubowania w Zielonce

Kwiaty i podziękowania za 8 lat pracy na rzecz miasta od bur-
mistrza Zielonki Kamila Iwandowskiego dla Grzegorza Dudzika


